

The logo for CaringKind, featuring the word "caringkind" in a lowercase, sans-serif font. The "i" in "caring" has a blue dot, and the "i" in "kind" has an orange dot.

The Heart of Alzheimer's Caregiving

阿茲海默症關愛服務

[何謂失智症] 粵語講座

Understanding Dementia Workshop - Cantonese

日期 Date: 2019 年 7 月 7 日 (星期日) Sunday, July 7, 2019

時間 Time: 中午 12 時 30 分至 2 時 12:30pm – 2pm

地點 Place: 中華基督教長老會
紐約華埠顯利街 61 號 2 樓社區活動室
The First Chinese Presbyterian Church of New York City
61 Henry Street, New York, NY 10002
2nd Floor Community Room

內容 Agenda: *阿茲海默症及其他失智症的知識*

- 什麼是阿茲海默症、疾病發展的不同階段及期望
- Caring Kind 的計劃和服務及社區可利用的資源
- 傳授如何更有效地支持失智症患者及他們的照護者

Provide information on Alzheimer's disease and other dementias

- What is Alzheimer, discuss the different stages of the disease and what to expect
- Include an overview of CaringKind's programs and services and other available community resources
- Educate you how to more effectively support people with dementia and their caregivers.

講者 Speaker: 石蔚靜女士, 華人外展經理、資深社工碩士
Ms. Weijing Shi, CaringKind Outreach Manager, MSW

The event is organized by The First Chinese Presbyterian Church
Community Affairs Corp.

本次活動是由中華基督教長老會社區事工委員會主辦